

## AL AIN JUNIORS SCHOOL

# LEARNING TRAILS

TERM 3

Grade: 2  
Week:5

Date 12-5-19 to 16-5-19

Subjects	Lesson Objectives	Homework
<b>MEP (Moral Education Program)</b>	In this lesson, the students will explore feelings. They will become confident identifying feelings and exploring how they feel in different situations.	
<b>Arabic-Advance</b>	درس ( الدجاج لا يرى في الظلام + مفردات الدرس + حل تدريبات كتاب النشاط + تحليل عناصر القصة + مراجعة على مهارات سبق دراسته	الإملاء: بيت الشعر صفحة 57 كتابة أربع جمل اسمية تتكون من المبتدأ والخبر .
<b>Arabic-General</b>	جدول الحصص -دراسة المفردات -العلوم - الرياضيات - اللغة العربية - الانجليزي- التربية الإسلامية -أيام الاسبوع : الأحد- الإثنين الثلاثاء الأربعاء - الخميس . إعطاء الجميل : انا أحب اللغة العربية - أنا أدرس المواد الأخرى - أنا أحافظ على جدول الحصص .	الإملاء : العلوم - الرياضيات - اللغة العربية- التربية الإسلامية -الإنجليزي . توظيف المفردات في جمل مفيدة : العلوم: التربية الإسلامية :
<b>Islamic Studies – Arabic</b>	درس احترام الآخرين	
<b>Islamic Studies – English</b>	Surat al - Qadr	
<b>Moral Science</b>	Rules for our safety	
<b>English</b>	What is noun phrase? Use expanded noun phrases to add extra details to writing Describe and specify expanded noun phrases.	
<b>Math</b>	Use mathematical vocabulary to describe position , direction , and movement , including movement in straight line  Distinguish between rotation as a turn and half in terms of right angles for quarter , half and three quarter turns ( clock wise and anti clock wise	



ENGLISH GARDEN  
NURSERY



## AL AIN JUNIORS SCHOOL

<b>Science</b>	Identify and compare the suitability of a variety of everyday materials, including Paper and cardboard	
<b>Geography</b>	Location Knowledge: Enhance skills by observing the surrounding and map skills.	
<b>Computer Science</b>	Introduction to PC LOGO	
<b>UAE Studies – Arabic</b>	استكمال درس صنع في بلدي وشرح درس المسكن الإماراتي بين الماضي والحاضر	
<b>UAE Studies – English</b>	To identify the activities practice by residents of coastal areas.  List the factors that helped inhabitants to settle in coastal environment.	

Class Teacher: \_\_\_\_\_